
 
 
 
 

 
 

Kraków, 22 maja 2019 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 prof. Jacek Majchrowski 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w imieniu mieszkańców Grzegórzek zwracam się ponownie w sprawie 

zagospodarowania terenów pod estakadami kolejowymi pomiędzy ul. Kopernika a ul. 

Miodową. W odpowiedzi na poprzednią interpelację był Pan uprzejmy poinformować, że 

obecnie przygotowywane jest merytoryczne opracowanie uwag w postaci „analizy 

zebranych opinii oraz ujednolicaniu i kategoryzowaniu danych”. Następnie,  planowane 

jest przeprowadzenie kolejnej formy konsultacji – warsztatów projektowania 

partycypacyjnego. I dopiero po tym etapie będzie opracowany raport dla radnych. 

Dotarły również do mnie informacje, że nastąpiły zmiany w składzie zespołu roboczego 

powołanego jeszcze w poprzedniej kadencji władz samorządowych, którego zadaniem 

była koordynacja całego procesu powstawania koncepcji zagospodarowania przestrzeni 

pod estakadami.   

W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji na poniższe pytania. 

1. Kiedy planowane jest przeprowadzenie kolejnej formy konsultacji – warsztatów 

projektowania partycypacyjnego? 

 

2. W jaki sposób będzie wyłoniony wykonawca tychże warsztatów projektowych i 

co miałyby one przynieść? Proszę o przedstawienie specyfikacji związanej z 

formą warsztatów oraz wymaganiami dla wykonawców przeprowadzających 

konsultacje w takiej formie?  

 

 



 
 
 
 

 
 

3. Czy wybrana zarówno w konkursie, jak i wskazana przez mieszkańców, koncepcja 

autorstwa Ton Venhoeven c.s. Architekten B.V., będzie jeszcze brana pod uwagę, 

czy przewidywana jest współpraca ze zwycięskim biurem architektonicznym 

podczas warsztatów projektowania partycypacyjnego czy też będzie ona 

potraktowana jako cyt. ”puszczenie wodzy fantazji”? 

 

4. Jakie są szczegółowe koszty dotychczasowych działań w sprawie wyłonienia 

koncepcji zagospodarowania terenów pod estakadami z uwzględnieniem 

kosztów konkursu we wszystkich jego elementach, czyli kosztów jego organizacji 

oraz wysokości przyznanych nagród, a także kosztów organizacji spotkań? 

 

 

5. Jakie dalsze koszty planuje urząd ponieść w związku z kolejnymi etapami 

konsultacji i kiedy one finalnie mają się zakończyć? 

 

6. Czy Urząd Miasta Krakowa udostępni mieszkańcom i radnym wspomniane wyżej 

merytoryczne opracowanie uwag? Jeśli tak, to kiedy to nastąpi? 

 

 

7. Co stało u podstaw zmian w grupie roboczej i jaka była procedura związana ze 

zmianami w jej składzie? 

 

 

 Z poważaniem, 

/-/ Łukasz Maślona 


